
اخبارخبر كوتاه
درخشش داور زن ایرانی در آرژانتین

گلاره ناظمی داور فینال یا رده بندی المپیک جوانان
گلاره ناظمی، داور بین المللی فوتسال بانوان 
این شانس را دارد که یکی از دو بازی رده بندی یا 
نهایی فوتسال المپیک جوانان در آرژانتین را سوت 

بزند.
اسامی تیم داوری دو بازی نیمه نهایی اعلام 
شد که در بین آنها نام گلاره ناظمی به چشم نمی 
خورد. از اینرو و با توجه به ماندن گلاره ناظمی در 
آرژانتین احتمالا قضاوت یکی از دو بازی رده بندی 

یا فینال مسابقات به او محول خواهد شد.
دو  در  آرژانتین  در  جوانان  المپیک  فوتسال 
بخش آقایان و خانم ها در جریان است و از آنجایی 
که ایران در بخش آقایان تیم داده بود نتوانست تیم 
خانم ها را راهی این بازی ها کند. بر اساس قانون 
به جزء کشور میزبان سایر کشورها فقط باید یک 
تیم به بازی ها معرفی کنند. تیم آقایان یا خانم ها.
علی  رهبری  با  ایران  فوتسال  المپیک  تیم 
پر گل  پیروزی های  با  را  دو مسابقه خود  صانعی 
پشت سر گذاشت. در بازی با جزایر سلیمان 2-9 
به  اما  برد  را هم 3-9  تیم کاستاریکا  و  پیروز شد 
دلیل باخت در برابر تیم های برزیل )4-0( و روسیه 

)2-1( از جدول بازی ها حذف شد.
تیم  های  بازی  ناظمی  گلاره  اینکه  جالب 
دیده  را  آرژانتین  در  ایران  سال   20 زیر  فوتسال 
است و در این باره می گوید: » در خصوص بازی 
با ایران هم باید بگویم من این بازی را دیدم. تیم 
و  بود  خوبی  بازی  گر  ارایه  روسیه  برابر  در  ایران 
داشت.  حریف  تیم  با  گیری  نفس  و  سفت  جدال 
نتیجه بازی این را نشان می دهد و شاید اگر شرایط 
بازی به سود ایران می شد بچه های تیم ملی بازی 
را می بردند. شکست در برابر برزیل و روسیه عیب 
های جهان  بهترین  از  تیم  دو  این  که  نیست چرا 

هستند.«
در  ایران  های  خانم  تیم  حضور  عدم  البته 
اگر  که  چرا  شده  ناظمی  گلاره  سود  به  آرژانتین 
ایران در بازی ها شرکت می کرد و به مراحل پایانی 
جدول  از  ناظمی  گلاره  کرد  می  صعود  ها  بازی 

داوران حذف می شد.
دیدگاه ناظمی در مورد مقایسه شدن 

با فغانی
خیلی ها گلاره ناظمی را علیرضا فغانی فوتبال 
بانوان می دانند. هر چند گلاره در فوتسال سوت 
و می  دارد  باره دیدگاه جالبی  این  او در  زند.  می 
گوید:» من به عنوان یک شهروند ایرانی به علیرضا 
فغانی احترام می گذارم و به او افتخار می کنم. اما 
واقعیت این است که مسیر خود را می روم و خودم 
هستم و این را باید به صراحت بگویم یکی از دلایل 
پیشرفت من جایگاه فوتسال ایران در جهان است. 
ایران  داوران  به  داوری نسبت  تیم چینش  دیدگاه 
مثبت است و این به خاطر جایگاه جهانی فوتسال 
است. آنها می گویند شما در ایران بازی بازیکنانی 
مطرح  جهان  و  آسیا  در  که  کنید  می  قضاوت  را 
هستند. این مسئله کمک زیادی برای پیشرفت به 

ما کرده است.«
آن  در  ناظمی  گلاره  که   تورنمنتی  آخرین 
دانشجویان  قهرمانی  های  بازی  داشته  حضور 
آلماتی  در  پیش  ماه  چند  که  بوده  جهان 
به  المللی  بین  داور  این  و  شد  برگزار  قزاقستان 
را  متعددی  ها  بازی  از شیراز  فتحی  زری  همراه 
سوت زد. او در بازی نهایی داور سوم بود. جالب 
محول  او  به  هم  آقایان  بازی  چند  قضاوت  اینکه 

آمد.  بر  آن  قضاوت  نحوه  از  خوبی  به  که  شد 
گلاره ناظمی بازی های آسیایی و هم چنین جام 
ملتها را سوت زده و با سوت زدن در بازی های 
جام جهانی افتخارات او کامل می شود. هر چند 
جهانی  جام  ها،  خانم  فوتسال  در  حاضر  درحال 
در  که  است  هایی  صحبت  اما  شود  نمی  برگزار 
جام  آقایان  جهانی  جام  کنار  در   2020 سال 

جهانی خانم ها نیز برگزار شود.
گلاره با پوشش اسلامی و سلام به سبک 

ژاپنی ها
گلاره ناظمی در بازی های المپیک جوانان در 
آرژانتین هم با پوشش اسلامی قضاوت های خود را 
یکی پس از دیگری با موفقیت پشت سر می گذارد.
در حالی که کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا 
خیلی مایل نیستند داوران ایرانی و سایر کشورهای 
با پوشش اسلامی  فوتبال  به خصوص در  مسلمان 
اینجای  به  تا  خوشبختانه  بزنند  سوت  را  ها  بازی 

کار مشکلی برای گلاره ناظمی ایجاد نشده است.
پیش از این یکی از داوران خانم ایرانی مجبور 
شد به خاطر سخت گیری ها کنفدراسیون فوتبال 
آسیا با پوشش داوران عادی در بازیهای بین المللی 
البته  به سر داشت.  تنها یک مقنعه  حاضر شود و 

فدراسیون فوتبال ایران تذاکرات لازم را به او داده 
است و گفته اگر می خواهد به عنوان نماینده ایران 
در بازی های آسیایی یا دیگر بازی های بین المللی 
سوت بزند باید پوشش اسلامی را رعایت کند. در 
ایران  الیت  داوران  های  لیست  از  اینصورت  غیر 

خارج خواهد شد.
گلاره  که  است  سوال  جای  ها  خیلی  برای 
ناظمی در بازی های دانشجویان جهان در آلماتی 
وقتی بازیهای آقایان را سوت می زد چطور مراسم 
ابتدای بازی را به جا آورد. او در این باره می گوید: 
به سبک ژاپنی ها به کاپیتان های دو تیم احترام 

کردم و مراسم ابتدای بازی را به جا آوردم.
ناظمی چه قدر شانس فینال دارد؟

از نگاه گلاره ناظمی عملکرد او در بازی های 
سپری شده چگونه بوده و آیا این شانس را دارد که 

به عنوان داور بازی فینال انتخاب شود؟
گوید:  می  سوال  دو  این  به  پاسخ  در  او 
خوشبختانه از عملکرد خود در این بازی ها راضی 
هستم. من در سه بازی به عنوان سر داور سوت زدم 
و در یک بازی به عنوان داور دوم. شاید اشتباهات 
کوچکی داشتم اما هیچ یک از آنها در نتیجه بازی 
از  بگویم  خواهم  می  طور  این  و  نبوده  گذار  تاثیر 
ها  بازی  کیفی  سطح  هستم.  راضی  خودم  داوری 
برای  که  هم  داورانی  طبیعتا  و  است  خوب  بسیار 
قاره  ها  بهترین  از  اند  شده  انتخاب  تورنمنت  این 
ها به شمار می روند. خوشحالم که به عنوان یکی 
ای  گونه  به  تورنمنت  این  در  آسیایی  داور  دو  از 
ایران  فوتسال  نام  درخورشان  که  کردم  قضاوت 
ادامه  در  زدم.  سوت  من  را  افتتاحیه  بازی  باشد. 
سوت  شانس  که  کردم  قضاوت  ای  گونه  به  هم 
این حال  با  باشم.  داشته  را  بازی  دو  این  در  زدن 
نیستم و طبیعتا هر تصمیمی  من تصمیم گیرنده 
بود.  بگیرد مطیع خواهم  بازی ها  برگزاری  کمیته 
دیروز اسامی داوران دیدارهای ضربدری را مشخص 
کردند که خوشبختانه نام من در بین آنها نبود چرا 
که برای قضاوت یکی از این دو دیدار انتخاب می 
شدم احتمال در بازی رده بندی یا فینال نبودم. به 

شخصه خیلی امیدوارم که این اتفاق رخ دهد.

در دیدار دو وزیر مطرح شد؛
پیشنهاد برگزاری دیدار تیم های ملی 

فوتبال ایران و بلاروس
با پیشنهاد وزیر ورزش و پیگیری فدراسیون 
از  پیش  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  فوتبال، 
دوستانه  دیداری  آسیا  ملت های  جام  در  حضور 

با بلاروس خواهد داشت.
و  ورزش  وزارت  خبری  پایگاه  گزارش  به 
جوانان، مسعود سلطانی فر وزیر ورزش امروز در 
با سفیر بلاروس  محل وزارت ورزش و جوانان  
فر  دیدار سلطانی  این  در  و گفتگو کرد.   دیدار 
گفت: مایلیم تیم ملی فوتبال ابران قبل از  جام 
ملتهای آسیا بازی تدارکاتی با تیم ملی بلاروس  
در تهران برگزار کند و فدراسیون فوتبال پیگیری 

می کند.

آزادکاران ایران به 2 مدال نقره 
رسیدند

 2 به  ایران  جوانان  کشتی  تیم  آزادکاران 
مدال نقره بازیهای المپیک 2018 دست یافتند.

دوره  سومین  ادامه  در  دوشنبه  بامداد 
بازیهای المپیک جوانان که به میزبانی آرژانتین و 
در شهر »بوینس آیرس« در حال برگزاری است، 
»کریمی« و »زارع« در کشتی آزاد به مدال نقره 
آزاد  کشتی  کیلوگرم   65 وزن  کردند.در  بسنده 
»محمد کریمی« که با شکست حریفانی از مصر 
و آمریکا به فینال راه یافته بود در دیدار نهایی 
با  آذربایجان  جمهوری  از  اوف«  »بایرام  برابر 
حساب 6 بر یک شکست خورد تا مدال نقره را از 
آن خود کند. در وزن 110 کیلوگرم »امیرحسین 
زارع« برابر رقیبانی از استرالیا و مصر پیروز شد تا 
فینالیست شود و در رقابت پایانی برابر »سرگئی 
تلاش  وجود  با  و  ایستاد  روسیه  از  کوزیریف« 
فراوان با حساب 6 بر 5 شکست خورد تا او نیز 

به مدال نقره برسد.

بشار رسن: 
با قدرت به پرسپولیس برمی گردم

در  که  پرسپولیس  باشگاه  عراقی  هافبک   
سوگ از دست دادن مادر خود نشسته است در 
با مسئولان باشگاه پرسپولیس اعلام کرد  دیدار 

که با قدرت به تمرینات بازمی گردد.
باشگاه  مدیرعامل  گرشاسبی«  »حمیدرضا 
پرسپولیس همراه با »حسین خبیری« و »محمد 
به  سفر  با  خود  معاونان  از  تن   2 وردی«  امام 
خود  تیم  عراقی  هافبک  منزل  در  بغداد،  شهر 
را  او  مادر  دادن  از دست  فقدان  و  حاضر شدند 
با  این دیدار  نیز در  به وی تسلیت گفتند.رسن 
پرسپولیس  باشگاه  مسئولان  اقدام  از  قدردانی 
اعلام کرد که به زودی در تمرینات سرخپوشان 
حاضر خواهد شد و انگیزه زیادی برای موفقیت 
در دیدار برابر السد قطر دارد.دیدار برگشت تیم 
های پرسپولیس و السد اول آبان ماه در ورزشگاه 
بازی  در  ایران  شود.نماینده  می  برگزار  آزادی 

رفت به برتری ارزشمند یک بر صفر رسید.

باوجود پایان محرومیت سرخ ها؛
نظر قطعی برانکو برای جذب 

بازیکن جدید در پرسپولیس
در  تنها  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
به  حاضر  خود  فعلی  بازیکنان   جدایی  صورت 

خرید بازیکن جدید خواهد شد.
از  محرومیت  دلیل  به  پرسپولیس  باشگاه 
نتوانست  تابستانی  انتقالات  و  نقل  در  حضور 
برتر  لیگ  اول  فصل  نیم  در  خود  خریدهای  از 
رفیعی،  با سروش  که  باشگاه  این  کند.  استفاده 
شریفی  مهدی  و  شیری  مهدی  ترابی،  مهدی 
بازیکن  خرید  قصد  است  کرده  امضا  قرارداد 
محرومیت  ندارد.  فصل  نیم  در  را  دیگری 
و  رسد  می  اتمام  به  فصل  نیم  در  پرسپولیس 
کرده  اعلام  باشگاه  مدیران  به  ایوانکوویچ  برانکو 
است لزومی به خرید بازیکن جدید وجود ندارد.

سرمربی سرخپوشان پایتخت تنها در صورت 
جدایی هر یک از بازیکنان فعلی خود دست به 
خرید خواهد زد. برانکو اسم هیچ بازیکنی را نیز 
به باشگاه اعلام نکرده است و تا زمانی که بحث 
لژیونر شدن بازیکنانش جدی نشود اسمی را هم 

به مدیران پرسپولیس نمی دهد.
کادرفنی پرسپولیس معتقد است با توجه به 
بضاعت فعلی خود و اضافه شدن هر چهار خرید 
فصل  در  ها  بازی  ادامه  برای  مشکلی  تیم  این 

جاری رقابت ها ندارند.

کرانچار : مزاحمتی برای تیم 
بزرگسالان ایجاد نمی کنم

گفت:  ایران  امید  فوتبال  تیم  سرمربی   
)مرکز  پک  ساختمان  از  استفاده  اصلی  اولویت 
تیم  برای  فوتبال(  ای  حرفه  توانمندسازی 
تیم  این  برای  مزاحمتی  و  است  بزرگسالان 
گذشته  روز  کرانچار«  »زلاتکو  کنم.  نمی  ایجاد 
در حاشیه تمرین تیم فوتبال امید، اظهار داشت: 
سازماندهی خوبی در تمرینات داشتیم، اما هنوز 
نتوانسته ایم مسابقات خوبی را برنامه ریزی کنیم. 
وی افزود: امیدوارم در ماه آینده بتوانیم علاوه بر 
تدارکاتی  دیدارهای  تمرینات،  و  اردو  برگزاری 
خوبی داشته باشیم. به طور یقین اینگونه بازی 
ما  به  بزرگ  المللی  بین  های  تورنمنت  در  ها 
کمک می کند.کرانچار با ابراز رضایت از عملکرد 
نظم  داد:  ادامه  تمرینات،  در  امید  تیم  بازیکنان 
خوبی داریم، اما بازیکنان باید به سطحی برسند 
که در دیدارهای مقدماتی المپیک عملکرد لازم 
و  پرسپولیس  سابق  سرمربی  باشند.  داشته  را 
تعداد  بعدی  اردوهای  در  کرد:  تصریح  سپاهان 
بازیکنانی که وضعیت  و  یابد  نفرات کاهش می 
می  باقی  اردو  در  باشند  داشته  بهتری  کیفی 
مانند. وی در خصوص حواشی اخیر ایجاد شده 
داد:  توضیح  امید،  و  بزرگسالان  ملی  تیم  بین 
برای  تنها چیزی که  و  نیستم  درگیر جنجال ها 
من اهمیت داشت، کیفیت زمین تمرین بود. اما 
شرایط زمین خوب نیست و شرایط به نحوی که 

می خواستیم، رقم نخورد.

ربیع خواه: برای بازی لحظه شماری می کنم
هافبک دفاعی پرسپولیس با عبور از دوران مصدومیت خود را مهیای 

حضور در ترکیب سرخپوشان می کند.
محسن ربیع خواه که بعد از مصدومیت سخت پارگی رباط در آستانه 
بازگشت به میادین قرار دارد درباره شرایطش گفت: خدا را شکر بیشتر از 
10 روز است که تمرینات را به طور کامل انجام می دهم. تمام تلاش خودم 
را می کنم که هر چه زودتر به شرایط ایده آل برسم و در خدمت تیم باشم. 
هافبک دفاعی پرسپولیس درباره شرایطش برای بازی مقابل السد قطر 
گفت: همانطور که گفتم تلاش من برای همین است ولی اینکه در آمادگی 
کامل باشم، موضوعی است که کادر فنی تشخیص می دهد و فقط لحظه 
شماری می کنم که دوباره بتوانم در خدمت پرسپولیس باشم. وی با اشاره 

به شرایط سختی که در این مدت طی کرده گفت: تمام مراحل خیلی 
سخت است. از لحظه مصدومیت با درد و استرسی که داشتم تا پس از آن 
که جراحی می شدم و باید منتظر نتیجه کار می ماندم و حالا که قرار است 
دوباره به فوتبال برگردم، این بازی نکردن خود به تنهایی سخت است. 
البته در تمام این مدت حتی یک لحظه این احساس را نداشتم که ممکن 
است نتوانم برگردم. مطمئن بودم که این مرحله را پشت سر می گذارم.
ربیع خواه در پاسخ به این سوال که حسرت کدام بازی از دست رفته را 
می خورد، گفت: حسرت تمام این بازی ها را می خورم. بچه ها در این مدت 
به قدری خوب بودند و عالی کار کردند که دلت می خواست کنار آنها بازی 
کنی. هر بار که تیم مشکل داشته باشد حسرت می خوری که نمی توانی 

کاری کنی. وی درباره ارزیابی خود از وضعیت تیم گفت: دیگر برای کسی 
جای تردید نیست که کادر فنی و بچه ها چقدر خوب و فوق العاده بودند. 
اینکه در دو پنجره نقل و انتقالات محروم باشی و اجازه ندهی تیم دچار 
افت بشود، یک اتفاق ساده و معمولی نیست. غلو نیست اگر بگوییم تک 
تک بچه ها در این مدت به اندازه دو نفر تلاش کرده اند. این اتفاقی که برای 
پرسپولیس روی داد، می توانست هر تیمی را از پا بیندازد ولی آنها تیم را 
تا اینجا آورده اند تا هنوز همه در ایران و آسیا از پرسپولیس حساب ببرند. 
بچه ها یک دل و هم قسم بودند. ما قبل از این، یک خانواده شدیم تا به 
موفقیت رسیدیم و بعد از محرومیتی که پیش آمد صمیمیت این خانواده 

بیشتر شد و هر کس بیشتر تلاش کرد تا این خانواده را بالا نگه دارد.
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نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا؛
عالیشاه تکلیف ترکیب  پرسپولیس را مشخص می کند

این  کادرفنی  دغدغه  تنها  پرسپولیس  فوتبال  تیم  هافبک  عالیشاه  امید 
تیم برای بازی برگشت مقابل السد قطر محسوب می شود.تمرینات تیم فوتبال 
پرسپولیس به دلیل عدم حضور ملی پوشان و وجود بازیکنان مصدوم با کمترین 
تعداد پیگیری شده است. با این حال کادر فنی پرسپولیس بابت این موضوع چندان 
با  بازی  از  قبل  روز  تیم 6  این  بازیکنان  تمام  است  قرار  که  چرا  نیست.  نگران 
السد قطر در اختیار آنها قرار بگیرند.تنها دغدغه  مربیان پرسپولیس، نرسیدن امید 
عالیشاه به این بازی است. هافبک سرخپوشان پایتخت که در فصل جاری حضوری 
مستمر در ترکیب اصلی داشت وضعیت مبهمی دارد و هنوز مشخص نیست به 
دیدار برگشت مقابل السد می رسد یا خیر. برانکو ایوانکوویچ برای اینکه تکلیف 
ترکیب تیمش را برای دیدار برگشت نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا، مشخص کند 
منتظر است تا تکلیف قطعی عالیشاه معلوم شود.اگر هافبک سرخ ها به دیدار با 
به میدان خواهد رفت. در غیر  بازهم در خط دفاع  نعمتی  برسد سیامک  السد 
اینصورت نعمتی به پست قبلی خودش در میانه میدان باز می گردد و شایان مصلح 
به جمع مدافعان اضافه خواهد شد. تیم فوتبال پرسپولیس ساعت 18:30 روز اول 
آبان دیدار برگشت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان فوتبال آسیا را مقابل السد قطر 
برگزار می کند. سرخپوشان دیدار رفت را با برتری یک بر صفر به پایان برده بودند.

شجاعی: ثبات تیم ملی می تواند عامل موفقیت ما باشد
کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران گفت: به دنبال این هستیم تا مردم ایران را 
در جام ملتها با قهرمانی شگفت زده کنیم. مسعود شجاعی که به همراه کارلوس 
با  ایران  ملی  تیم  بازی  از  پیش  خبری  نشست  در  آزمون  سردار  و  روش  کی 
بولیوی حاضر شده بود، گفت: مهمترین عاملی که می تواند ما را در جام ملتها 
به موفقیت برساند، ثبات است. این ثبات خیلی تاثیرگذار است. سال 200۷ بعد 
از برانکو، قلعه نویی، دایی و سپس قطبی سرمربی تیم ملی شدند و نیمکت تیم 
ملی ثبات نداشت. وی افزود: دوره قبل بدشانسی آوردیم و اگر آن اتفاقات نمی 
کمتر  مشکلات  البته  داریم.  چیز  همه  اینبار  باشیم.  موفق  توانستیم  می  افتاد 
شده ولی هنوز پابرجاست. اگر برایشان مهم باشد بعد از 40 سال قهرمان شویم، 
کارهای زیادی لازم است انجام بدهیم.کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران تاکید کرد: 
تمام تلاشمان را انجام می دهیم تا همه را با قهرمانی شگفت زده و خوشحال 

کنیم. چیزی جز این در فکر بچه ها نیست.

صیادمنش: تا بازی های مقدماتی المپیک زمان داریم
بازیکن تیم فوتبال امید ایران گفت: تا شروع بازی های مقدماتی المپیک 
زمان داریم. اللهیار صیادمنش در حاشیه تمرین تیم فوتبال امید ایران و میزان 
گذاشتیم.  سر  پشت  را  خوبی  اردوی  گفت:  تیم  این  شدن  المپیکی  شانس 
پیشرفت خوبی کردیم و بازیکنان با آمادگی کامل به تیم خود باز می گردند. 
تا مقدماتی المپیک زمان داریم و ان شاءالله تا آن زمان خودمان را آماده می 
پیشنهاداتی که  درباره  امید  فوتبال  تیم  بازیکن  برسم.این  به موفقیت  تا  کنیم 
گفته می شود از تیم های خارجی دریافت کرده است، تصریح کرد: می گویند 

که پیشنهاداتی هست.


